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 Algemene vragen 

o RA 18076: status bewindvoerders 

(financiële) Bewindvoering voor de kwetsbaren in de samenleving is soms noodzakelijk en 

belangrijk. Uit de brief blijkt dat alternatieven worden ontwikkeld om de financiële 

bescherming en continuïteit voor deze doelgroep te behouden en waar nodig te realiseren. 

Naast dat dit gevolgen kan hebben voor de bewindvoerders zelf heeft dit ook gevolgen voor 

het ambtelijk apparaat in termen van capaciteit en kunde. De VVD Rijswijk wil graag weten 

hoe Rijswijk het heeft geregeld met betrekking tot bewindvoering. En: welk standpunt het 

college heeft ingenomen of gaat innemen, en met welke argumentatie?  

 

o IB 18097: SBO 

Invoering vergunningstelsel autobranche. De VVD Rijswijk is content met de grootschalige 

aanpak van ondermijnende activiteiten in de regio. Uit het plan is een thematische aanpak 

van onderuit gepresenteerd, waarbij aan de hand van prioriteiten, en voldoende aanwezige 

voorkennis over problematiek, keuzes zijn gemaakt. Zo is de keus gemaakt om 

arbeidsuitbuiting voor nu niet mee te nemen in de aanpak. Graag zou de VVD Rijswijk willen 

weten wanneer en op welke wijze dit wel gaat gebeuren. Een tweede vraag over dit plan gaat 

over vergunningen voor de autobranche. Wat zijn de gevolgen voor het invoeren van een 

vergunning voor bestaande, bonafide bedrijven in de autobranche? Zijn er voor de bedrijven 

kosten aan verbonden? Hoe en op welke termijnen worden de vergunningen gecontroleerd? 

Welke indicatoren zullen hieraan worden verbonden? 

o IB 18104 

Passage over aanpak verkeersveiligheid. Citaat: bij uitstek lokale aangelegenheid, waarbij 

andere spelers aan de orde komen. Nu kan de VVD Rijswijk enigszins snappen waar dit 

vandaan komt maar ziet zij in de praktische uitvoering van de handhaving wel wat 

uitdagingen. Bijvoorbeeld bij het aanstaande verbod op het appen op de fiets. Wie gaat dit 

effectief realiseren? De vragen zijn: Kan het college uitleggen welke andere spelers dit zijn? 

En in deze context, ter verduidelijking uitleggen waar de bestuurlijke inbedding is van de 

regionale verkeersteams politie? 
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